
 

Zápis z porady vedení konané dne 3. 8. 2015 

Přítomni: Dostál, Šrubařová, Malinka, Bartošek, Kohoutková 

Omluveni: Matyska, Křenek, Regner, Rebok, Novotná Buršíková 

 

1. Kontrola úkolů  

– Investiční záměry – příprava menších zakázek průběžně probíhá, zakázka páteřní 

prvky sítě a diskové kapacity zatím nejsou dořešeny – probíhají technická jednání 

– Rekonstrukce budovy na Botanické – Dostál informoval o uskutečněné prohlídce 

prostor pro možné budování sálů, při níž bylo zjištěno, že vedení inženýrských sítí je 

natolik komplikované, že další postup vyžaduje konzultace se stavebními specialisty, 

aby bylo možné vyhodnotit proveditelnost v uvažovaných prostorách pro nové sály.  

– Výroční zpráva – v minulém týdnu proběhla schůzka ve věci, které se účastnil Křenek, 

 Vičar a Rebok, výsledek jednání není znám, divizní pokračují v přípravě podkladů 

bez ohledu na konečnou formu VZ. 

– OP VVV – je otevřená výzva na centra excelence, dle rozhodnutí vedení MU nebude 

počet návrhů za MU zatím regulován. 

 

2. Ostatní  

- Dostál vyzval k prostudování materiálů prof. Matysky – fiše a šablona projektu a 

připomínky a návrhy zaslat bezodkladně.  V této souvislosti bylo zmíněno, že zatím 

není znám další postup procesu dokončení DZ MU. 

- Šrubařová podala situační zprávu a stavu revize majetku svěřeného pracovníkům na 

divizích a požádala o maximální součinnost s dokončením vyřazení, kde v důsledku 

čerpání dovolené, se proces zpomaluje. Předpoklad dokončení : srpen 2015. 

 

3. Personální informace   

- 1. 8. 2015 nový nástup Mgr. Martin Tomáš, oddělení proaktivní podpory  

Úvazek 0,8 (z toho 0,3 TAČR). 

 

Příští zasedání kolegia se uskuteční v úterý 11. 8. 2015 v 10.30. 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Šrubařová                                                    Otto Dostál 

Zástupce ředitele pro vědu a 

výzkum 

 


